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Rokytnice na starých pohlednicích

 

V pátek 26.  srpna v Sýpce představili  autoři 
očekávanou  knihu  Rokytnice  v  Orlických  ho-
rách  na  starých  pohlednicích.  Při  této  příleži-
tosti se promítaly fotografie, které se do knihy 
nevešly. Kniha  je  k  dostání  v  Sýpce  – Muzeu 
Orlických  hor  v  Infocentru  v Trafice  u Kunců 
v Rokytnici.
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nutí na Městském 
úřadu v Rokytnici 
v Orlických ho-
rách.

Informace z jednání rady města dne 27.6.2022 
- zkrácený výpis

l Žádost o prominutí nájemného
Tajemnice předložila žádost o prominutí nájemného v bytě 
v čp. 217/4 v Sídlišti 1. máje v Rokytnici v Orlických ho-
rách, který byl poskytnut ukrajinským uprchlíkům.
Rada  města  Rokytnice  v  Orlických  horách  rozhodla 
o  prominutí  nájemného  v  období  7/2022  -  8/2022  v  bytě  
v čp. 217/4 v Sídlišti 1. máje v Rokytnici v Orlických ho-
rách, který byl poskytnut ukrajinským uprchlíkům.

l Žádost o poskytnutí jednorázové dotace na podporu 
sportu - OUTDOOR SPORT TEAM, z.s.
Radě města  byl  předložen návrh komise pro  volnočasové 
aktivity  a  prevenci  kriminality  o  poskytnutí  jednorázové 
dotace  na  podporu  sportu.  Požadovaná  výše  dotace  činí 
20  000 Kč,  dotace  bude  využita  na  konání  akce  „Orlický 
bloudil 2022“ ve dnech 26.8. - 28.8.2022.
Rada města Rokytnice  v Orlických  horách  schvaluje  po-
skytnout  dotaci  ve  výši  20  000 Kč  a  uzavřít  se  spolkem 
OUTDOOR  SPORT  TEAM,  z.s.,  se  sídlem  U  Nádraží  
čp.  496,  517  61  Rokytnice  v  Orlických  horách  veřejno-
právní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace na podpo-
ru sportu z  rozpočtu města Rokytnice v Orlických horách  
č. VS/28/2022 na akci „Orlický bloudil 2022“ v Rokytnici 
v Orlických horách dle předloženého návrhu.

l Návrh železničního jízdního řádu pro rok 2023
Starosta předložil návrh železničního jízdního řádu pro rok 
2023. 
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědo-
mí návrh jízdního řádu pro rok 2023, který sestavila Správa 
železnic na základě požadavků jednotlivých dopravců a ob-
jednatelů dopravy.
Rada  města  Rokytnice  v  Orlických  horách  rozhodla ne-
uplatnit připomínky k návrhu  jízdního řádu pro rok 2023, 
který sestavila Správa železnic na základě požadavků jed-
notlivých dopravců a objednatelů dopravy dle předloženého 
návrhu.

Z Rady města l Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční do-
tace z rozpočtu Obce Zdobnice
Radě města byla předložena veřejnoprávní smlouva o po-
skytnutí  neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  obce  Zdobnice. 
Dotace ve výši 34.288 Kč je poskytována na zajištění úpra-
vy běžeckých  tratí  v  okolí Rokytnice  v Orlických horách 
v roce 2021 - 2022.
Rada města Rokytnice v Orlických horách schvaluje uza-
vřít  s  obcí  Zdobnice,  se  sídlem  čp.  1,  516  01  Zdobnice,  
IČO 00275557 veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestič-
ní dotace z rozpočtu obce Zdobnice dle předloženého návrhu.

l Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční do-
tace z rozpočtu Obce Bartošovice v Orlických horách
Radě města byla předložena veřejnoprávní smlouva o po-
skytnutí  neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  obce  Bartošovice 
v Orlických horách. Dotace ve výši 34.288 Kč je poskyto-
vána na zajištění úpravy běžeckých tratí v okolí Rokytnice 
v Orlických horách v roce 2021 - 2022.
Rada  města  Rokytnice  v  Orlických  horách  schvaluje 
uzavřít  s  obcí Bartošovice  v Orlických  horách,  se  sídlem  
čp.  35,  517  61  Bartošovice  v  Orlických  horách,  IČO 
00275301 veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční 
dotace z rozpočtu obce Bartošovice v Orlických horách dle 
předloženého návrhu.

l Jmenování ředitele/ředitelky Mateřské školy Rokyt-
nice v Orlických horách
Starosta  předložil  jmenování  ředitele/ředitelky  Mateřské 
školy Rokytnice v Orlických horách v souladu s ustanove-
ním § 102 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, a § 166 odst. 
2 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, střed-
ním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), 
ve znění pozdějších předpisů.
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědomí 
protokol z konkursního řízení na obsazení pracovní pozice 
ředitele/ředitelky  Mateřské  školy  Rokytnice  v  Orlických 
horách.
Rada města Rokytnice  v Orlických  horách  jmenuje  Bar-
boru Haláskovou, DiS., na pracovní místo ředitelky Mateř-
ské školy Rokytnice v Orlických horách, se sídlem Horská  
čp. 172, 517 61 Rokytnice v Orlických horách s účinností 
od 1. 9. 2022 v souladu s ustanovením § 102 odst. 2 písm. b) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve zně-
ní pozdějších předpisů, a § 166 odst. 2 zákona č. 561/2004 
Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném 
a  jiném  vzdělávání  (školský  zákon),  ve  znění  pozdějších 
předpisů,  na  základě  výsledků  konkursního  řízení  ze  dne 
24. 6. 2022.

l Finanční spoluúčast na výrobě skleněných pohárů 
na Setkání Rokytnic ČR



Starosta informoval o průběhu setkání Rokytnic ČR konané 
v Rokytnici nad Rokytnou ve dnech 24.6. - 26.6.2022.
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědomí 
informaci starosty o průběhu setkání Rokytnic ČR v Rokyt-
nici nad Rokytnou.
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědo-
mí  informaci o nutnosti výroby nových pohárů pro vítěze 
a způsobu jejich výroby, kterou po schválení jejich vzhledu 
vedením obcí zajistí Město Rokytnice nad Jizerou.
Rada města Rokytnice v Orlických horách schvaluje mož-
nost finanční spoluúčasti na výrobě skleněných pohárů, dle 
finančního návrhu, který bude předložen Městem Rokytnice 
nad Jizerou.

Informace z jednání rady města dne 11.7.2022
- zkrácený výpis

l Výzva ke zjednání nápravy
Starosta předložil stížnost občanů města bydlících v okolí 
ČOV Rokytnice v Orlických horách. 
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědomí 
stížnost obyvatel bydlících v okolí ČOV Rokytnice v Orlic-
kých horách, kterou vlastní a provozuje společnost Rokyt-
nická voda, s. r. o.
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědo-
mí  informace  podané  k  tomuto  stavu  jednatelem  společ-
nosti Rokytnická  voda,  s.  r.  o.  Ing. Tomášem Vídeňským 
a o možnostem zlepšení stávajícího stavu.
Rada města Rokytnice v Orlických horách ukládá starosto-
vi zajistit ve spolupráci s jednatelem společnosti Rokytnická 
voda, s. r. o. Ing. Tomášem Vídeňským odpověď obyvate-
lům včetně představení možností zlepšení stávajícího stavu 
a včetně předpokládaného časového harmonogramu řešení.

l Darovací smlouva - Královéhradecký kraj
Starosta  předložil  darovací  smlouvu  s Královéhradeckým 
krajem. Předmětem smlouvy je sanitní vozidlo VW Trans-
porter T 2,0 TDi 4Motion, které bude sloužit jednotce SH 
ČMS  -  Sbor  dobrovolných  hasičů Rokytnice  v Orlických 
horách k poskytování předlékařské péče před příjezdem Zá-
chranné zdravotnické služby Královéhradeckého kraje.
Rada města Rokytnice v Orlických horách schvaluje uza-
vřít s Královéhradeckým krajem, se sídlem Pivovarské ná-
městí 1245, 500 03 Hradec Králové, IČO 70889546 darova-
cí smlouvu dle předloženého návrhu.

q ilustrační foto

Finanční odbor Městského úřadu Rokytnice v Orlických 
horách  upozorňuje  občany  města  Rokytnice  v  Orlických 
horách a vlastníky rekreačních objektů na území obce Ro-
kytnice v Orlických horách na blížící se splatnost místního 
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství za rok 
2022. Poplatek je splatný nejpozději do 30. září 2022.
Poplatek je možné uhradit bezhotovostně na účet města Rokyt-

nice v Orlických horách 1240089379/0800, případně v hotovos-
ti na pokladně městského úřadu. V případě, že Vám není znám 
variabilní symbol pro platbu bankovním převodem, kontaktujte 
finanční odbor osobně na pokladně,  telefonicky 494 379 022 
nebo e-mailem: marcela.rykrova@mu.rokytnice.cz.
Zároveň upozorňujeme občany, že 31. 08. 2022 vypršel 

termín splatnosti místního poplatku ze psů za rok 2022. 
V  případě  neuhrazení  poplatků  ve  stanoveném  termínu 

správce  poplatku  (městský  úřad)  vyměří  poplatek  plateb-
ním výměrem, kterým může být tento poplatek navýšen až 
na trojnásobek původní částky.

Upozornění na splatnost místních poplatků

Anenská pouť 2023
Rada města Rokytnice v O.h. schválila na svém zase-

dání 15.8. konání Anenské pouti v roce 2023 v termínu 
29. – 31. července 2023.

l Optická síť v k. ú. Rokytnice v Orlických horách, Pro-
střední Rokytnice a Dolní Rokytnice v Orlických horách
Starosta  předložil  projektovou  dokumentaci  zpracova-
nou  Ing.  Romanem Kloučkem  -  vodohospodářské  stavby 
a předloženou  společností THSOFT s.  r.  o.  k vybudování 
optické síti v k.ú. Rokytnice v Orlických horách, Prostřední 
Rokytnice a Dolní Rokytnice v Orlických horách.
Rada města Rokytnice v Orlických horách bere na vědo-
mí  projektovou dokumentaci  zpracovanou  Ing. Romanem 
Kloučkem - vodohospodářské stavby a předloženou společ-
ností THSOFT s. r. o. k vybudování optické sítě v k. ú. Ro-
kytnice v Orlických horách, Prostřední Rokytnice a Dolní 
Rokytnice v Orlických horách.
Rada města Rokytnice v Orlických horách nemá námitek 
a připomínek k navrženému trasování a vybudování optické 
sítě v k. ú. Rokytnice v Orlických horách, Prostřední Rokyt-
nice a Dolní Rokytnice v Orlických horách.

l Smlouva o poskytnutí dotace z dotačního fondu  
Královéhradeckého kraje č. 22RGI02-0096
Starosta  předložil  smlouvu  s  Královéhradeckým  krajem 
o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého 
kraje č. 22RGI02-0096. Předmětem smlouvy je poskytnutí 
neinvestiční dotace z dotačního fondu poskytovatele na fi-
nancování výdajů vynaložených na realizaci projektu s ná-
zvem „Oprava parní lokomotivy řady 0328.011“.
Rada města Rokytnice v Orlických horách schvaluje uzavřít 
s Královéhradeckým krajem, se sídlem Pivovarské náměs-
tí 1245, 500 03 Hradec Králové,  IČO 70889546 smlouvu 
o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého 
kraje č. 22RGI02-0096 dle předloženého návrhu.



V souladu se zákonem č. 491/2001 Sb., o volbách do zastu-
pitelstev obcí  a o  změně některých dalších zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů, proběhnou v Rokytnici v Orlických ho-
rách volby do Zastupitelstva města Rokytnice v Orlických ho-
rách, které se uskuteční:

v pátek dne 23. září 2022 od 14.00 hodin do 22.00 hodin 
a v sobotu dne 24. září 2022 od 8.00 hodin do 14.00 hodin.

Místem  konání  voleb  pro  všechna  katastrální  území  Ro-
kytnice  v  Orlických  horách  včetně  Nebeské  Rybné  je  vo-
lební  okrsek  č.  1  se  sídlem  v  budově Městského  úřadu  Ro-
kytnice  v  Orlických  horách,  náměstí  Jindřicha  Šimka  čp.  
3. Zapisovatelkou okrskové volební komise města Rokytnice 
v Orlických horách byla starostou jmenována  Bc. Soňa Rűc-
kerová.

 
VOLIČ

Právo  volit  do  zastupitelstva  města  má  občan  Rokytnice 
v Orlických horách za předpokladu, že jde o státního občana 
České  republiky,  který  alespoň  druhý  den  voleb,  tj.  24.  září 
2022, dosáhl věku nejméně 18 let, je v den voleb v této obci 
přihlášen k trvalému pobytu, a státní občan jiného státu (EU), 
který alespoň druhý den voleb, tj. 24. září 2022, dosáhl věku 18 
let, je držitelem potvrzení o přechodném pobytu nebo povolení 
k trvalému pobytu a je přihlášen k pobytu  v této obci a jemuž 
právo volit přiznává mezinárodní úmluva, kterou je Česká re-
publika vázána a která byla vyhlášena ve Sbírce mezinárodních 
úmluv a požádal o zápis do dodatku  stálého  seznamu voličů 
(pouze státní občané členských států EU). 
Tuto  skutečnost  prokáže  každý  volič  ve  volební místnosti 

předložením  platného  dokladu  totožnosti  (občanský  průkaz 
nebo cestovní pas ČR, jde-li o cizince průkaz o povolení k tr-
valému pobytu nebo potvrzení o přechodném pobytu – osvěd-
čení o registraci).
Cizinci - občané Evropské unie, kteří splňují podmínky pro 

přiznání  volebního  práva,  musí  být  zapsáni  ve  lhůtě  do  21. 
září  2022  do  16.00  hodin  do  dodatku  stálého  seznamu  voli-
čů. Pro ověření, zda jste zapsáni ve výše uvedeném dodatku, 
kontaktujte  s  dostatečným  předstihem  organizační  a  správní 
odbor - paní Soňu Rűckerovou na Městském úřadu v Rokyt-
nici v Orlických horách (tel. č. 494379026, 722939215 e-mail: 
sona.ruckerova@mu.rokytnice.cz). Voliče, který není  státním 
občanem České republiky, zapíše na jeho vlastní žádost měst-
ský úřad do dodatku stálého seznamu voličů vedeného jen pro 
volby podle zák. o volbách do zastupitelstev obcí, jestliže tento 
volič prokáže státní občanství státu EU a přihlášení k pobytu 
v dané obci. Žádost o zápis do dodatku stálého seznamu voličů 
může volič podat městskému úřadu a nalezne ji na webových 
stránkách Města Rokytnice v Orlických horách - www.rokyt-
nicevoh.cz v sekci Volby – Volby do zastupitelstev obcí 2022. 
Pokud volič (občan jiného státu) o zápis do dodatku nepožádá, 
hlasovat ve volbách do zastupitelstev obcí nemůže. Z dodatku 
stálého  seznamu voličů  lze voliče vyškrtnout na  jeho vlastní 
žádost nebo z důvodu pozbytí práva volit.

VOLBY DO ZASTUPITELSTEV OBCÍ 2022

Dva dny přede dnem voleb, tj. 21. září 2022, městský úřad 
stálý seznam voličů včetně dodatku v 16.00 hodin uzavře.

Překážkami ve výkonu volebního práva pro volby do zastu-
pitelstev obcí je zákonem stanovené omezení osobní svobody 
z důvodu výkonu trestu odnětí svobody, omezení svéprávnosti 
k výkonu volebního práva (musí být uvedeno ve výroku roz-
hodnutí soudu), zákonem stanovené omezení osobní svobody 
z důvodu ochrany zdraví lidu (karanténa) a výkon služby vo-
jáka z povolání v zahraničí nebo výkon služby vojáka v záloze 
v zahraničí. 

VOLEBNÍ MÍSTNOST 
Ve  volební  místnosti  bude  na  viditelném  místě  vyvě-

šen  hlasovací  lístek  označený  nápisem  „vzor“,  prohlášení 
o  vzdání  se  nebo  odvolání  kandidatury,  pokud  bylo  doruče-
no do 48 hodin před zahájením voleb  (při zjišťování výsled-
ků  voleb  se  k  hlasům  odevzdaným  pro  takového  kandidáta 
nepřihlíží)  a  dále  případná  informace  o  tiskových  chybách 
na  hlasovacím  lístku  s  uvedením  správného  údaje.  Voleb-
ní  místnost  musí  být  pro  každý  volební  okrsek  rovněž  vy-
bavena  zákonem  č.  491/2001  Sb.,  o  volbách  do  zastupitel-
stev  obcí  a  o  změně  některých  zákonů,  ve  znění  pozdějších 
předpisů,  který  musí  být  voličům  na  jejich  žádost  zapůjčen  

HLASOVÁNÍ
Každý volič hlasuje osobně, zastoupení není přípustné. Hla-

sování na zastupitelských úřadech České republiky a hlasová-
ní na voličský průkaz ve volbách do zastupitelstev obcí není 
možné. 

HLASOVACÍ LÍSTEK 
Hlasovací lístek pro volby do zastupitelstva obce může být 

vytištěn oboustranně. V takovém případě je na hlasovacím líst-
ku v zápatí uveden text „Pokračování na druhé straně“. 
V záhlaví každého hlasovacího lístku je uveden název obce 

a počet členů zastupitelstva obce, který má být zvolen. 
Hlasovací  lístek  je  na  konci  textu  opatřen  otiskem  razítka 

obecního úřadu, který plní pro danou obec funkci registračního 
úřadu. 
Hlasovací  lístek  bude  každému  voliči  doručen  nejpozději 

do  20.  září  2022. V  případě  jeho  ztráty  či  poškození  obdrží 
volič na vlastní žádost od okrskové volební komise ve volební 
místnosti ve dnech voleb nový hlasovací lístek.

ÚPRAVA HLASOVACÍHO LÍSTKU
A ZPŮSOB HLASOVÁNÍ

Do Zastupitelstva města Rokytnice  v Orlických  horách  se 
bude volit 15 zastupitelů. 
Volič  obdrží  od okrskové volební  komise prázdnou úřední 

obálku opatřenou úředním razítkem. Na požádání mu komise 
vydá i hlasovací lístek. Každý volič hlasuje osobně, zastoupení 
není přípustné.
S úřední obálkou a hlasovacím lístkem vstoupí volič do pro-

storu určeného k úpravě hlasovacích lístků. Volič může volit nej-
výše tolik kandidátů, kolik členů zastupitelstva má být voleno. 

INFORMACE



Z  ARCHIVU

Hlasovací  lístek  je  nutné  upravit  jedním 
z uvedených způsobů:
1. označit křížkem ve čtverečku v záhla-
ví sloupce před názvem volební strany 
pouze jednu volební stranu. Tím je dán 
hlas  kandidátům  této  volební  strany 
v pořadí dle hlasovacího lístku v počtu, 
kolik členů zastupitelstva obce má být 
voleno,

2. označit v rámečcích před jmény kandi-
dátů křížkem toho kandidáta, pro které-
ho volič hlasuje, a to z kterékoli volební 
strany. Nejvýše lze označit tolik kandi-
dátů,  kolik  členů  zastupitelstva  obce 
má být zvoleno (max. 15 křížků),

3.  kombinovat  oba  způsoby  a  označit 
křížkem  jednu  volební  stranu  a  dále 
v rámečku před jménem kandidáta další 
kandidáty  z  libovolných  ostatních  vo-
lebních  stran.  V  tomto  případě  je  dán 
hlas jednotlivě označeným kandidátům. 
Z  označené  volební  strany  je  dán  hlas 
podle pořadí na hlasovacím lístku pouze 
tolika kandidátům, kolik  zbývá do po-
čtu volených členů zastupitelstva města.
Pokud  volič  označí  křížkem  volební 

stranu, neoznačuje již v této volební stra-
ně konkrétní kandidáty. K označení kan-
didátů u této volební strany se v takovém 
případě nepřihlíží.
Volič  musí  dbát  na  to,  aby  do  úřední 

obálky vložil pouze jeden hlasovací lístek, 
jinak je hlas voliče neplatný. 
Neplatné  jsou  hlasovací  lístky,  na  kte-

rých  není  označena  ani  volební  strana 
a  ani  žádný  kandidát,  dále  jsou  neplatné 
ty,  které  nejsou  na  předepsaném  tiskopi-
se,  hlasovací  lístky,  které  jsou přetržené, 
a  hlasovací  lístky,  které  nejsou  vloženy  
do úřední obálky. 
Volič hlasuje tak, že úřední obálku s vy-

braným  hlasovacím  lístkem  vloží  před 
okrskovou  volební  komisí  do  volební 
schránky.
S voličem, který nemůže upravit hlaso-

vací lístek pro tělesnou vadu, nemůže číst 
nebo psát, může být v prostoru pro úpra-
vu hlasovacích lístků přítomen jiný volič, 
ne  však  člen  okrskové  volební  komise, 
a hlasovací lístek za něho upravit a vložit 
do úřední obálky, popřípadě i úřední obál-
ku vložit do volební schránky.

HLASOVÁNÍ DO PŘENOSNÉ VO-
LEBNÍ SCHRÁNKY 

Volič může  požádat  ze  závažných,  ze-
jména  zdravotních,  důvodů  obecní  úřad 
a ve dnech voleb okrskovou volební ko-
misi  o  to,  aby  mohl  hlasovat  mimo  vo-
lební  místnost,  avšak  pouze  v  územním 

obvodu stálého volebního okrsku, pro který byla okrsková volební komise zřízena. 
V takovém případě okrsková volební komise vyšle k voliči 2 své členy s přenosnou 
volební schránkou, úřední obálkou a hlasovacím lístkem. 

Další  informace k volbám naleznete na webových stránkách Města Rokytnice 
v Orlických horách - www.rokytnicevoh.cz v sekci Volby – Volby do zastupitelstev 
obcí 2022 nebo je sdělí na Městském úřadu Rokytnice v Orlických horách, náměstí 
Jindřicha Šimka čp. 3, organizační a správní odbor – paní Soňa Rűckerová,  tel.  
č. 494379026, 722939215.

PLACENÁ INZERCE



PLACENÁ INZERCE

Sdružení nezávislých kandidátů „Na horách doma“ není 
neznámým projektem. Od roku 2006 se ucházíme s poko-
rou  o  hlasy  občanů  Rokytnice,  protože  chceme  svojí  pílí 
a  znalostmi přiložit  ruku k dílu. Náš program  je pokračo-
vat v rozvoji našeho města. Za více než 15 let se nám, díky 
práci ve vedení obce, podařilo připravit, prosadit a finančně 
zajistit desítky projektů, které pozitivně změnily tvář našeho 
městečka  a  přispěly  ke  zlepšení  života  v Rokytnici. Nyní 
přicházíme s novými, mladšími kandidáty, kteří mají zájem 
pokračovat v započatém díle s tradičním důrazem na sluš-
nost, pracovitost a především vnímání práce zastupitele jako 
služby občanům. O Vaše hlasy se ucházejí také ti, kteří jsou 
Vám dobře známí a svojí prací pro obec se osvědčili. 

Naši mladí kandidáti:
1. Bc. Daniel Divíšek, 37 let, projektový manažer ve společ-
nosti ŠKODA AUTO. Jeho rodina v Rokytnici žije a více než 
100 let provozuje truhlářské řemeslo. Daniel se zajímá o his-
torické  a  kulturní  dědictví  města.  Je  připraven  pokračovat 
v rozvoji města a jeho okolí, aby se Rokytnice stala dobrým 
a příjemným místem pro život. 
2. Ing. Radek Dočkalík, 30 let, manažer logistiky. Radek 
v Rokytnici žije od dětství, sleduje jeho vývoj a snaží se při-
spět k rozvoji města. Vystudoval fakultu Informatiky a Ma-

„Na horách doma“ nagementu na Univerzitě Hradec Králové. Pracuje ve společ-
nosti Frostfood, a.s. – výrobce mražených potravin  na pozici 
vedoucího oddělení logistiky. Současně je jednatelem společ-
nosti RT Investment, s.r.o. zabývající se provozem veřejných 
dobíjecích stanic pro elektromobily. 
3. Bc. Jakub Zimmer, 30 let, technolog ve společnosti Bühler 
CZ  s.r.o.  Žamberk.  Jakub  je  od  dětství  dobrovolný  hasič. 
V současnosti je vedoucí kolektivu mladých hasičů, s kterým 
dosáhl  nemálo  úspěchů  v  různých  soutěžích.  Zodpovědně 
pomáhá připravovat děti a mladé  lidi na práci dobrovolného 
hasiče v našem městě. Zajímá se o rozvoj města a především 
o zájmovou a sportovní činnost.

Další kandidáti:
  4. Bc. Petr Hudousek, současný starosta města
  5. Petr Mareš, místostarosta města
  6. Bc. Vlasta Gallová, dlouholetá ředitelka mateřské školy
  7. Markéta Nyčová, projektová manažerka 
  8. Roman Štěpánek, podnikatel 
  9. Vendula Petrová, učitelka cizích jazyků
10. Marek Slezák, technický pracovník
11. Michal Ďoubek, předák směny výroby
12. Anežka Kubíčková, živnostník 
13. Jiří Doleček, profesionální řidič
14. Ivan Michalička, překladatel a tlumočník
15. František Grulich, učitel hudby



PLACENÁ INZERCE

Pár slov o představách naší 
práce v zastupitelstvu

Volby se neuvěřitelně blíží. Využívám možnosti „KU-
RÝRA“,  abych  napsal  pár  slov  o  našich  představách 
práce v novém zastupitelstvu.
O tom jací jsme lidé, víte. Práci v zastupitelstvu ne-

bereme jako možnost vládnout, ale jako službu Rokyt-
ničákům. 
Žádný z nás není  falešný hráč ani pohádkový děde-

ček, proto nechceme slibovat věci, o kterých víme, že 
nejsou reálné.
Chceme  a  budeme  pracovat  jako  dobří  hospodáři. 

Podpoříme  dobré  věci,  o  nichž  víme,  že  na  ně máme 
a jsme schopni je uskutečnit.
Projekty, na které nemáme finance ani možnosti, nebo 

které by rozdělovaly naše občany, podporovat nebude-
me a vynasnažíme se, aby ani nevznikly.
Na naší kandidátce se snoubí „dravost i zralost“. Na-

bízíme názory žen i mužů. 
Tuto  kandidátku  podporují  Ing.  Š.  Rozsívalová,  

Ing.  V.  Procházková,  L.  Hemrlík,  Mgr.  J.  Zemánek, 
P. Mamiňák. T. Hajduk …

Za kandidátku KDU-ČSL 
Pavel Janeček

  1. Janeček Pavel Mgr. – učitel ZŠ

  2. Walter Jiří – důchodce

  3. Syrová Alena – vedoucí pošty

  4. Mamiňák Jan – student VŠ

  5. Paldus Liboslav – důchodce

  6. Obst Milan – administrativní pracovník

  7. Jelínková Anna – prodavačka

  8. Vrba Patrik – automechanik

  9. Horáková Ludmila – důchodkyně

10. Michalička Kamil – OSVČ

11. Macháňová Irena – důchodkyně

12. Faitová Monika – OSVČ

13. Kopecká Raisa – adaptační koordinátor

14. Štěpánek Zdeněk – OSVČ

15. Gallová Karolina Bc. - učitelka

KANDIDÁTNÍ LISTINA:
KDU – ČSL



Pro děti a mládež:
Vlaky – leporelo

V nemocnici – hledej a objevuj
Máša a medvěd – Dobrou chuť!

Poslední Mohykán – světová četba pro školáky

Beletrie pro dospělé:
Pro ženy:

Žena z mramoru – Clarková, M. H.
Hon na maminčina zajíčka – Pavelková, K.

Páni od stavu – Pittnerová, V.

Thrillery, detektivky:
Ráno, v poledne a večer – Sheldon, S.

Pečeť smrti – Vondruška, V.
Hvězda severu – John, D. B.

Testament – Morrel, D.

A další:
Orlické hory – Tajemné stezky – Mach, J.

– doporučujeme!
Tajemství Anny z Lampersdorfu

– Horáková, N. – historický román
Katyně – Kohout, P.

Naučná literatura:
Martin Růžek – příběh českého herce

Masáže – kompletní kniha masážních technik

I nadále trvá burza knih a časopisů
v přízemí Domu služeb. 

Vše zdarma!

Knihovna
v Rokytnici v O. h.

Novinky na tento měsíc:

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ve dvouhodinovém povídání se nalodíme na nejslavnější parník a prožijeme jeho skutečný příběh. Prohlédneme si 
dochované fotografie a zhlédneme vzácná videa ze dne vyplutí, porovnáme realitu s nejslavnější filmovou verzí a téměř 
se dotkneme originálních artefaktů z vraku lodi. Pro posluchače mám připravené i příjemné setkání s někým, kdo měl 
příbuzného na lodi během osudné plavby. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tato akce je nováčkem v řadě různých kulturních a tradič-
ních aktivit v našem městě. Letos se uskuteční druhý ročník. 
Po loňských zkušenostech bude pouze jednodenní a před-
staví se nám zde, stejně jako vloni, čtyři kapely.
Festival zahájí  rokytnický rodák Lukáš Rykr se svou sku-

pinou APORT SUPPORT, následovat bude skvělá revivalová 
kapela Divoký Bill Revival, jako hlavní hvězda večera vystou-
pí Václav Noid Bárta s kapelou a večer zakončí osvědčená par-
ta zvaná Kabát Revival.  To vše pro potěchu ucha a duše. Pro 
potěchu bříška a chuťových pohárků zde samozřejmě nebude 
chybět výčep s pivem a limonádou, vinárna s výživnějšími ná-
poji a pochutinami a gril s pochoutkami pro masožravce.
V čase, kdy se nám budou měnit na pódiu kapely, pobaví 

návštěvníky místní muzikanti v prostorách vinárny.
Vstupenka stojí v předprodeji 350,- Kč, na místě pak 450,-

Kč. Informace o předprodeji vstupenek naleznete na našich 
stránkách: info.rokytnicevoh.cz
Přijďte  tedy  podpořit  tuto  akci,  neboť my  uspořádáme, 

město  a  sponzoři  zaplatí  kapely  (od  nás  pořadatelů  vel-
ký  dík!),  ale  návštěvníci  jsou  zde  nejdůležitější  součástí. 
A  chcete  -  li  zachovat  festiválek  pořádaný  v  neobvyklou 
dobu a v bezpečí prostor našeho velikého kulturního domu, 
přijďte. Myslím, že nebudete litovat.

Za pořadatele Vlaďka Procházková, 
Městské informační a kulturní středisko

ROK LIFE 2022 
(Rokytnický Lidový Festival)



ORDINACE PRAKTICKÉHO LÉKAŘE PRO DOSPĚLÉ INFORMUJE

Systém uzavřené čekárny nadále – objednáte se a nečekáte
Pacienti se z jakéhokoli důvodu návštěvy ordinace nejprve 

telefonicky objednají, aby následně dostali termín s přesnou 
časovkou, kdy budou ošetřeni, vyhnuli se tak čekání v čekárně, 
tím ušetřili čas, ale snížili i riziko, že si z návštěvy odnesou něco 
navíc od nemocných pacientů.

S ohledem na příznivé přijetí naprostou většinou 
registrovaných pacientů bude v tomto systému pokračováno 
nadále, a to i v době „mimocovidové“, samozřejmě s dalším 
rozvíjením ordinace, abychom zpříjemnili tuto službu všem 
našim pacientům.

Jedno telefonní číslo, avšak více prostoru na to se dovolat

   Jediný telefon do ordinace 494 595 288 (prosím, pokud máte 
jiné číslo, přenastavte si!) je dostupný PO, ÚT, ST, PÁ od 8.00 
hod. po celou ordinační dobu, ČT od 12.00 hod. 

Situace řešíme dle jejich závažnosti. V roli pacienta jistě 
oceníte, že během času, který věnuji Vám, nemusím řešit ještě 
další dva telefonáty, v roli volajícího zase, že co je předmětem 
hovoru, tedy co řešíme během konzultací (kdy v ordinaci nebývá 
přítomen žádný pacient), neslyší nikdo další. Je však potřeba si 
uvědomit, že doba k telefonním konzultacím není prostor k 
řešení akutních potíží ani objednání termínu či receptů. 

Dále Vás, milí pacienti, žádám, abyste nevolali do ordinace v 
době od 7.00 do 8.00 hod. Po většinu týdne jde o dobu, kdy je 
přítomna jen sestra a provádí sesterské úkony – odběry krve. Při 
nich není technicky možné telefonovat.

Prosím, respektujte toto nastavení, pomáháte tak k zajištění 
hladšího průběhu chodu ordinace i ošetřování pacientů.

Ještě více žádám o uvědomění si, že ve čtvrtek je ordinační 
doba stanovena na odpoledne, jsem vám tedy k dispozici od 
12.00 hod. - jestliže v tento den voláte v 8 nebo 10 hodin, je 
pochopitelné, že se nedovoláte!!!

Logika v péči o pacienty

Stejně tak apeluji na to, aby byla ordinační doba využívání 
rovnoměrná k úkonům typu objednání na vyšetření. Pokud 
potřebujete léky, termín návštěvy, využijte celého rozsahu 
ordinační doby.

Nemůžeme garantovat, že jsme schopni zvednout každý 
telefonát, jistě chápete, že pokud poslouchám pacienta a sestra 
točí EKG u jiného, pak není, kdo by telefon vyřídil.

Někteří z vás využívají rovněž e-mailového spojení 
ordinace@rokmed.cz. Jedná se o nezabezpečenou formu 
komunikace, zvažte proto obsah, který mi posíláte, hlavně však 
tento způsob nevyužívejte při akutních stavech! V běžných 
dnech mi chodí desítky e-mailů (v době pandemie výrazně více). 

Nestíhám pokrýt úplně všechny druhy spojení tak, abych 
reagoval okamžitě. Nejsem 24 hodin on-line, jsem jenom člověk, 
který i jí a spí.   

Pacienti 16+

Registrujeme pacienty od 16 let, jak je umožněno nastavením 
zdravotního systému, nicméně nejvhodnějším způsobem 
přechodu „dítěte“ od dětského lékaře k praktickému lékaři pro 
dospělé je po absolvování výstupní prohlídky v 19 letech.

Opakovaně upozorňuji všechny mladé pacienty i jejich rodiče, 
že postup poskytování zdravotních služeb po dovršení 19 let 
věku v ordinaci dětského lékaře je nepřípustné a není mi známa 
žádná opora pro umožnění takového jednání.

V případě, že si k registraci vyberete naši ordinaci, budeme 
rádi.

COVID-19

Očkovali jsme, testovali antigenními, nově (pro pacienty 
komfortně přímo v ordinaci) i PCR testy, a dokud budou síly 
stačit, budeme v tom pokračovat, přestože logistika je velmi, 
opravdu velmi náročná jak organizačně (aby se zdraví 
pacienti, kteří jdou na očkování, nepotkali s rizikovými 
jedinci), tak i časově. Očkování je výdobytkem moderní doby, 
které chrání před závažným průběhem onemocnění; je jedno, zda 
se jedná o očkování proti tomuto onemocnění, či jakémukoliv 
jinému (tuberkulóza, spalničky, chřipka …). Vysoká 
proočkovanost populace může výrazněji zbrzdit případné další 
vlny tohoto onemocnění.

Na závěr malé, ale velmi důležité shrnutí:

Bylo to náročné období (září-červen), nejen kvůli covidu, ale i 
vynuceným personálním změnám v ordinaci. Nejprve zasáhl 
osud u naší sestřičky, pak nešťastná náhoda u zastupující i nové 
sestry, a tak v časech nejhorších jsem na zdravotnickou práci 
zůstal sám. Nicméně: sestřičce Simoně přejeme hodně sil, má 
nadále naši podporu a nepřestáváme držet pěsti. Děkuji za 
spolupráci nové zdravotní sestře i té, která zastupovala v 
mezidobí, dále Bc. Macákovi za vzdálenou pomoc, rovněž p. 
Medové a p. Klímovi, jsou nedílnou personální součástí 
ordinace, a v neposlední řadě své manželce, která dělá 
administrativní práci, jež není vidět, ale je pro chod ordinace 
podstatná.

Přání

Přeji všem i za celý kolektiv ordinace krásné léto a pevné 
zdraví. Buďte na sebe opatrní a nepřestávejte být ostražití.

MUDr. Zdeněk Vošvrda

PONDĚLÍ 8.00 - 12.30 16.00 - 18.00

ÚTERÝ 8.00 - 12.30 13.00 - 15.30

STŘEDA 7.00 - 12.30

ČTVRTEK  12.00 - 18.30  

PÁTEK 8.00 - 12.30

ORDINAČNÍ HODINY pro předem objednané pacienty

www.rokmed.cz



Náš rozhovor

Stanislav Janiga je výtvarník žijící a tvořící v Turnově. Po-
chází z Rokytnice v Orlických horách a v současné době vy-
stavuje své grafiky v Muzeu Sýpka v Rokytnici.

se Stanislavem Janigou

Pane Janigo, v úvodu jsem zmínila, že jste výtvarník. 
Přibližte čtenářům, jakému uměleckému oboru se věnu-
jete?
Můj  výtvarný  rejstřík  je  poměrně  široký,  ale  nejvíce  se 

věnuji  objektové  tvorbě. Mám blízko ke  sklářskému umě-
ní, neboť jsem vystudoval střední sklářskou školu v Kame-
nickém Šenově,  obor broušení  skla. V  současnosti  se  sklu 
věnuji  už  jen  zřídka. Ale  občas  se  zadaří  a  s  pomocí  boží 
a mého kamaráda vznikne nějaká plastika. Mám rád  i  jiné 
materiály (dostupnější), např. dřevo (špejle, dýhy, různé od-
řezky), vosk, papír. Baví mě práce s různými přírodninami 
nebo s předměty denní potřeby, např. ramínka. Je toho hod-
ně s čím lze tvořit.
Dřív  jsem  hodně  experimentoval  s  různými  technikami 

a postupy, dělal  jsem ruční papír,  i keramiku atd. Dnes už 
se ale zaměřuji cíleně na vybrané techniky, jako jsou koláž, 
linoryt, malba (pravda,  ta  je  teď trochu upozadněná) a ob-
jektová  tvorba,  která,  jak  jsem  řekl,  zahrnuje  celou  škálu 
materiálů. 

Je pro Vás umění koníčkem nebo i zaměstnáním. 
Primárně jsem učitel, to mě živí. Učím na dvou ZUŠkách 

(v Turnově a v Jičíně). Umění  je ale pro mě určitě životní 
nutnost.  Je  to  radost  i  práce,  způsob  komunikace,  vnitřní 
naplnění. Mám to štěstí, že mohu vztah k výtvarnu předávat 
dál. Tato práce, učitelství, mě také v mnohém nabíjí. 

Vystudoval jste uměleckoprůmyslovou školu. Věděl jste 
již od mala, že se chcete věnovat výtvarnictví?
Vůbec ne. K výtvarnu jsem začal získávat vztah v mých 

asi 16 letech. Ani nevím, odkud se to vzalo. I když tuším… 
Tou dobou jsem se neúspěšně potýkal se stavební průmys-
lovkou. Rád jsem kreslil, narozdíl od spolužáků, kteří byli 
víc technicky zaměření a čím dál víc jsem byl přesvědčen, 
že  se  tomu  chci  věnovat.  Až  nakonec  velký  zlom  nastal  
nástupem  na  uměleckoprůmyslovou  školu  v  Kamenickém 
Šenově. Tam se mi nebývale rozšířily obzory.

 Na začátku září proběhla vernisáž Vaší výstavy v Mu-
zeu Sýpka v Rokytnici. Co návštěvníci na výstavě mohou  
vidět?
Na  výstavě  je  k  vidění  soubor  mých  grafických  prací  

(linorytů), které vznikly průběžně v letech 2019 a 2021. Je 
to uzavřený cyklus obsahující mnohé motivy, které jsou pro 
mě důležité (Mág, Divous, Viselec, Ptačí muž, Řehoř, Janje-
žek atd.). Mají archetypální význam. Často čerpám inspiraci 
i v literatuře. 

Vernisáž byla spojena s autorským čtením Vaší básnické 
sbírky. Jste také básník (spisovatel)?
Za básníka jsem se považoval, když mi bylo kolem dvace-

ti.J Z toho jsem ale vyrostl. Byť průběžně stále, někdy s větší-
mi pauzami, něco píšu. Vydáním své básnické sbírky jsem chtěl 
uzavřít určitou etapu svého života. Možná to souvisí i s věkem, 
překročení čtyřicítky… Je ale pravda, že v hloubi duše cítím, 
že mě psaní přitahuje, volá, čeká na mě. Tak uvidíme.

Děkuji panu Janigovi za rozhovor a přeji mu hodně  
inspirace a úspěchů v jeho umělecké činnosti.
Na závěr bych chtěla zmínit, že výstava v rokytnickém muzeu 

potrvá do 30. listopadu a kniha básní pana Stanislava Janigy je 
k dostání v rokytnickém infocentru.         Zuzana Soběslavová

mobilní sběr odpadu,
  který proběhne dne 8. 10. 2022 (sobota) a bude proveden 
zastávkovým  způsobem,  při  kterém    sběrná  vozidla  zastaví 
v určený čas na určených stanovištích v obci, kde budete moci 
odpady obsluhám vozidel odevzdat. 
 Přísný zákaz ukládání odpadů  před příjezdem sběrných 
vozidel pod pokutou 50.000,--Kč !!!

Přehled stanovišť v obci:
Nebeská Rybná – u garáží 09:30 – 09:45 hod.

Panské Pole – parkoviště u bufetu 10:15 – 10:30 hod. 

1. Vozidlo Atego 
Mobilní  sběrna 
nebezpečných 
odpadů

baterie  všeho  druhu,  oleje,  plechovky  od  barev, 
rtuťové zářivky a výbojky, zbytky ředidel, čistící 
hadry, rtuťové teploměry, pesticidy, fotochemiká-
lie, léky, nádoby se zbytky škodlivin, apod.

2. Vozidlo AVIA vyřazené televizory, lednice, pneumatiky, vysava-
če, elektrošrot

  V  zájmu  hladkého  průběhu  celého  sběru  Vás  žádáme  
o  respektování  výše  uvedeného  rozdělení  sběrných  vozidel 
a přebíraných odpadů.
Upozornění: Při tomto sběru nebude přebírán železný šrot !!!

Způsob přebírání odpadu:
  Občané, trvale žijící v k.ú. Panské Pole nebo rekreanti mající 
nemovitost v k.ú. Panské Pole a občané žijící v části Nebeská 
Rybná nebo rekreanti mající nemovitost v části Nebeská Ryb-
ná, kteří uhradili Městu Rokytnice v Orlických horách popla-
tek za nakládání s odpady, mohou odevzdat odpady  bezplatně.

Další informace o sběru:
Městský úřad Rokytnice v Orl. h.
733 722 788  Jana Gärtnerová
EKOLA České Libchavy, s.r.o.

724 369 013  dispečer společnosti

Město Rokytnice v Orlických horách pro Vás
připravilo ve spolupráci s firmou EKOLA

České Libchavy s.r.o.



Skvělé jídlo, dobré pivo, příjemné posezení, ale i zábava 
pro děti. To vše bylo připraveno pro návštěvníky tradičního 
Mysliveckého dne v Rokytnici. Proběhl v sobotu 20.8. Ho-
dinu před polednem, kdy akce začínala, směřovala k mys-
livecké chatě spousta lidí s cílem ochutnat něco dobrého ze 
zvěřiny.
Jídelní lístek nabízel polévku a čtyři druhy jídla za přízni-

vé ceny od 150 do 170 korun. Skvělé byly výpečky z divo-
čáka s bramborovým knedlíkem a se zelím, ale lidé na místě 
chválili i vše ostatní.
Členové mysliveckého spolku vždy pamatují i na zábavu 

pro děti. Na svém stanovišti se jim věnovali ochotní členové 
kroužku  Mladí  přátelé  pří-
rody  a  myslivosti.  Děti  zde 
mohly zkusit svoji šikovnost 
v  ruční  dílničce. Kdo  chtěl, 
mohl  si pak  jít na další  sta-
noviště  zastřílet  ze  vzdu-
chovky nebo si prohlédnout 
výstavku trofejí.
Sečteno  a  podtrženo,  ná-

vštěva  Mysliveckého  dne 
byla  příjemným  zpestřením 
prázdninové  soboty.  Tak 
zase třeba za rok.            JKO

Myslivecký den

ZRESTAUROVANÁ PANENKA MARIE
Zrestaurovaná socha Panny Marie  Immaculaty na Almě 

v Říčkách už opět laskavě shlíží do údolí. Na čas byla od-
vezena do ateliéru pana Tomáše Otoupala, kde byla restau-
rována. Stalo se tak z iniciativy Mudr. Petra Pohunka a jeho 
maminky Mudr. Dagmar Pohunkové, kteří opravu finanč-
ně podpořili. V sobotu 20. srpna byla Madonka posvěcena 
mons. Josefem Suchárem za účasti sousedů a přátel. 

Petr Pohunek
Foto: Michal Jansa

Městské informační a kulturní středisko Vás zve 
na tradiční Svatováclavský koncert v Rokytnici v O.h.



Rybářské závody
Po dvouleté covidové pau-

ze  se  v  tradičním  termínu, 
první  prázdninovou  sobotu, 
konaly  na  horním  rybníku 
rybářské závody. Zájem o ně 
byl letos rekordní především 
v  kategorii  dětí.  Ještě  než 
závody začaly, byly do vody 
vysazeny další  ryby a  rybá-
ři sem nějaký čas nechodili lovit, aby měli soutěžící šanci 
na pěkné úlovky.
A  ty  skutečně  přišly. Hned v  kategorii  dětí,  která  zača-

la  rybařit  jako  první. Maxmilián Semerák  vylovil  z  vody  
64 centimetrového kapra. Ke každé ulovené rybě si soutě-
žící přivolal rozhodčího, který rybu změřil a nalovené cen-
timetry se pak sčítaly. Ryba byla vrácena zpět do vody. Le-
tos se do soutěže přihlásilo rekordních 45 dětí. Těm, které 
neměly vlastní vybavení, byli pořadatelé schopni omezený 
počet prutů půjčit. Rybářské štěstí přišly zkusit děti nejen 
z Rokytnice, ale třeba i z Opočna, Šumperka nebo Týniště 
nad Orlicí. Ulovili  celkem 130  kusů  ryb  o  celkové  délce 
5 102 cm. Výsledky se vyhlašovaly v kategoriích děti rybáři 
a nerybáři. Mezi rybáři byla nejúspěšnější Nela Ludvíková 
před  druhým Theodorem Vojtíškem  a  třetí  Eliškou Mou-
chovou. V nerybářích patřilo první místo Adamu Valáškovi, 
druhý byl Josef Svoboda a třetí Veronika Toběrná. 
Kategorie žen měla 21 přihlášených. Kromě Rokytnice se 

po břehu rybníka rozmístily zástupkyně Prahy, Hradce Krá-

lové a dalších míst. Dařilo se jim lépe než posléze chytají-
cím mužům. Ulovili 35 ryb o celkové délce 1578 cm. Ten, 
kdo považoval za  favoritku  této kategorie Marii Hubenou 
z Rokytnice, se příliš nespletl. V konečném pořadí obsadila 
první místo před Lucií Nagy a Lenkou Ludvíkovou.
Závěr  soutěžního  dne  vždy  obstarává  kategorie  mužů. 

S prutem v ruce jich na břehy rybníka usedlo 24. Nejvíce se 
dařilo a na prvním místě se umístil Miroslav Stašov mladší, 
druhé místo patřilo Pavlu Lochmanovi mladšímu a třetí byl 
Tomáš Ludvík.
Pořadatelé  děkují  všem  sponzorům  rybářských  závodů 

a váží si toho, že se akci rozhodli podpořit.
text a foto

JKO 

 
 
 
 

 
 
 
 

Přední výrobce kondenzátorů se sídlem v Žamberku hledá zaměstnance na pozice: 

 

Více na www.zez-silko.cz, Kontakt: email: pechackova@zez-silko.cz, tel: +420 727 945 873, 465 673 222 
 
 
 
 

 

 

 

Vedoucí expedice 
Zkušební technik 

Elektrikář 
Strojírenský dělník 

Pracovník montáže rozváděčů 
Pracovník montáže kondenzátorů 

 

 

 Zázemí perspektivní společnosti 
 Možnost odborného a profesního růstu 
 Zaměstnanecké benefity: 

o 5 týdnů dovolené 
o Příspěvek na stravování a penzijní připojištění 
o Příspěvek na kulturu, Flexi passy 
o Prémie 
o Pojištění a finanční produkty Renomia¨ 

 

Místo výkonu práce: Žamberk 
Nástup možný ihned nebo dle dohody. 

Pod Černým lesem 683 
564 01 Žamberk 
www.zez-silko.cz 



Léto budiž pochváleno, zvlášť v Bartošovicích
Prázdniny  v  Bartošovicích  se  vydařily.  A  nejen  co  se 

týče počasí. Kulturní léto začalo na Vrchní Orlici Výstavou 
amatérských výtvarníků v kostele sv. Jana Nepomuckého. 
Kostel od 1. do 6. července zaplňovala díla celkem třinác-
ti  autorů.  Již  osmnáct  let  nás  naplňuje  genius  loci  tohoto 
místa. Nejen nás, ale také množství návštěvníků tohoto ro-
mantického místa, dost poznamenaného historickými udá-
lostmi. Mnozí lidé tuto akci a místo navštěvují často, někteří 
náhodně, když jedou po blízké silnici. Také ze zájmu či zvě-
davosti, když někde spatří pozvánku nebo plakát v různých 
médiích. 
Akci zahájila hudba Vlas-

ty  Dohnálka,  3.  července 
koncertovalo Duo Ťuk. Ná-
sledující den kostel rozezně-
la  hudba  Jindry  Černohor-
ského a verše Hany Tylšové. 
Závěr  hudebních  vystou-

pení zajistila skupina Kapky 
z Červené Vody. 
Dobrovolné  vstupné  bylo 

po odečtení nákladů věnová-
no na opravu kostela.

q Vrchní Orlice, genius loci.

Současně v průběhu této akce 2. července proběhl v are-
álu  Chráněných  dílen  Kopeček  -  Sdružení  Neratov  z.  s. 
v Bartošovicích Den otevřených dveří s řemeslným jarmar-
kem. Dění zahájil příjezd patronů Orlických hor, princezny 
Kačenky a Rampušáka, na koňském povozu. Někteří místní 
řemeslníci předvedli naživo svoji šikovnost, k vidění a kou-
pi byly výsledky činnosti dalších tvůrců, často držitelů cer-
tifikátu Orlické  hory  -  originální  produkt. Tento  certifikát 
zde obdrželi dva noví výrobci: pivovar Prorok z Neratova 
a kavárna se zmrzlinou z Borohrádku. Všechny přírodní vý-
robky šly rychle na odbyt, nechybělo ani pestré občerstvení. 
Ochutnávalo se pivo Prorok a vína z vinařství Soják, což 

se na těchto akcích stalo již zvykem.
Po celý den probíhal kulturní program v podobě hudby 

různých  žánrů,  tanečních 
vystoupení,  aktivit  pro  děti. 
Všechno  završila  ve  večer-
ních  hodinách  efektní  oh-
ňová  show.  Přišlo množství 
spokojených  návštěvníků 
a zábava trvala až do...

Text a foto:
Petr Zámečník

q Den otevřených dveří na Kopečku

Procesí do Neratova
V sobotu 13.8. v ranních hodinách vycházelo z Rokytnice 

procesí na pouť do Neratova                   JKO



Povídání o kultuře v Rokytnici
Pomysleli jste někdy na to, kdo vlastně stojí za většinou 

městských kulturních akcí, které se v Rokytnici konají?
Znáte jejich tváře, potkáváte je, ale možná nevíte, že prá-

vě ty dvě to mají „na svědomí“.

Děvčata z Infocentra. Vlaďka Procházková a Zuzka So-
běslavová.
A tak jsem se rozhodla je trochu vyzpovídat a vyzkoušet, 

jestli nás nechají nakouknout pod pokličku…

Jak se rodí nápady na kulturní akci? Co bývá tím im-
pulsem, inspirací?

V: U mě je to vždycky především o srdci, také o náhodě 
a dnes již mohu říct i o vcelku velké zkušenosti. Do srdce 
a mysli si zapisuji to, co mě někdy a někde oslovilo natolik, 
že jsem si řekla – tohle jednou bude v Rokytnici. Náhody 
jsou takové, že mi někdo zavolá nebo napíše a něco nabízí. 
A pokud se mi to zdá pro naše podmínky vhodné a schůdné, 
zahájím komunikaci. A ta zkušenost? Vcelku hodně sleduji 
dění  v  kultuře,  získala  jsem  již  i  dost  známostí,  které mi 
doporučí  nebo  aspoň  ukážou  směr. A  snad  už  umím  také 
odhadnout, co si akce žádá, aby byl návštěvník i účinkující 
zcela spokojen.

A co následuje po prvotním záblesku nápadu? Mezi 
ním a realizací akce uběhne určitě spousta času a dost 
lidí nemá představu, jak to vlastně vzniká, řekněte nám 
o tom něco bližšího.

V:  Jak  jsem  již  řekla,  některé  nápady  v  sobě  nosím 
hodně dlouho a čekám na chvíli, kdy půjdou uskutečnit. 
A jiné jsou zhruba připravené třeba během 14 dnů. To vše 
však ovlivňuje  spousta důležitých  i malicherných okol-
ností. 
Hlavně  se  snažíme poskládat kulturní program  tak,  aby 

si všichni přišli na své. I když vyhovět všem prostě nelze. 
Naše  snění  a  nápady  však  také  nutně musí  ovlivňovat  fi-
nanční otázka a samozřejmě omezené možnosti, kde akce 
uskutečnit.

 

Z: Jakmile Vlaďka přijde s nápadem, rozjede se kolotoč 
praktických otázek: kde a kdy akci udělat, aby nebyla vět-
šina lidí odjetá, aby se nekryla s nějakou jinou. Nechceme 
se  přetahovat  o  návštěvníky.  Zajistit  se musí  vše  od  žid-
lí,  občerstvení,  stanů  až  po  záchodky  a  odpadkové  koše. 
Následuje  příprava  propagace,  tvoření  plakátů,  pozvánek, 
vstupenek, cedulí a tabulí. Spolkne to spoustu času, papíru, 
lepidla a izolepy J

Ptát se, co se vám honí hlavou před samotným kultur-
ním programem, asi nemá smysl, ale zajímá mě, co se 
v ní odehrává bezprostředně před, během a po akci. 
Jaké z toho máte pocity?

V: Hodně záleží na typu akce, na těch, kteří jsou hlavními 
aktéry  a  na  týmu, který  akci  pořádá. To  je  pro mě hodně 
důležité.  Samozřejmě  je  tam  kousek  těšení,  kousek  obav, 
nervozity, radosti a u mě i pocity dojetí a vděčnosti, neboť 
jsem hodně (po)citový člověk. 
Po akci mám většinou velmi příjemný pocit, protože mí-

váme se Zuzkou šťastnou ruku při výběru lidí, těch na pó-
diích  a  jevištích  a  taky  těch, kteří  jsou všude  tam, kde  je 
potřeba makat, aby akce proběhla co možná nejlépe. 
No ale je pravda, že už jsem byla párkrát i dost rozhořče-

ná a zklamaná. Ale tak to prostě chodí.

Z: Výhodou je, že v tom nejsme s Vlaďkou samy. Máme 
kolem sebe lidi, kteří třeba přijdou pomoct, ale nenesou to-
lik zodpovědnosti jako my, tudíž jsou v danou chvíli mno-
hem radostnější a přenesou to i na nás. 

V současné době je to tak, že jedna akce skončí a ply-
nule se začíná připravovat druhá, nemáte toho někdy 
dost? Co vás napadá, když se potom dočtete v různých 
diskusích, že to tady nestojí za nic, že se v Rokytnici 
nic neděje a když ano, je to špatně, drahé, nezajímá to 
nikoho atd.? Není to demoralizující? Já vím, že ten čas, 
strávený přípravami byste obě dokázaly využít i jinak, 
třeba být víc s rodinami, věnovat se svým koníčkům. 
Přesto jdete s plným nasazením vytvářet zábavu pro 
druhé…

V: Ano, věčné téma v Rokytnici... Tady se nic neděje,... 
už mi to přijde vtipné. V praxi je to tak, že od vstupu do no-
vého roku chystáme jednu akci za druhou. Například Anen-
ská pouť pro mnohé začíná v půlce července, pro nás v úno-
ru. Naopak městský ples, který bývá v únoru, se chystá už 
v předchozím létě, nový říjnový ROK LIFE se připravuje v  
podstatě od ledna. A to nemluvím o akcích, které jsou v naší 
režii od A do Z, jako třeba divadelní představení, Velká mi-
kulášská, historické průvody,… Tam se nám k pracovním 
dnům přičítají i ty víkendové a sváteční.
No a pak vás ty „zasvěcené“ kecy opravdu „povzbudí“. 

Někdy se  smějeme, někdy  jsme naštvané a zklamané,  ale 
zatím se vždycky dokážeme oklepat a  jít dál. Hodně nám 



pomáhají lidé, kteří chválí a povzbuzují. A těch je naštěstí 
daleko více než škarohlídů. 
Nakonec všichni, kdo něco pořádají pro druhé, tohle zna-

jí, případně poznají. Ale asi je to tak všude.

Z: Vždycky si říkáme, že se nenecháme rozhodit názory 
nebo pocity „hrdinů“ na sociálních sítí, ale stejně to člověku 
nedá a dumá na tím, jestli jsme neudělali něco špatně. 

Modelová situace je Anenská pouť, kterou pořádáte již 
více než 10 let. Můžete trochu nastínit průběh příprav 
i samotné pouti? Klidně i s perličkami od stánkařů, jistě 
jich je za ty roky hromada.

V: Anenská pouť  je podle mne  jedna  z nejhezčích  akcí 
v regionu. Začala se pořádat za pana starosty Štefka krát-
ce  po  revoluci  a  s  každým dalším  rokem  se  obohacovala 
a rozkvétala jako mladá růže. V posledních letech jsme z ní 
již udělali tak trochu mega akci, protože přibylo letní kino, 
horalské hry a spousta nových věcí v programu. Takže dnes 
již  naše  pouť  trvá  osm  dní. A  přípravy  na  ni  proto  trvají 
rovněž dosti dlouho. 
Už  jsem  říkala,  že  začínáme  v  únoru,  jakmile  máme 

po  městském  plese.  Naším  cílem  je  každou  další  pouť 
o něco nového obohatit a to se zatím daří. Přišly revivalové 
pátky, historické průvody, sportovní ukázky, atd. 
Co se týká stánkařů, to přenechám spíše Zuzce, ta má bo-

haté zkušenosti. Já jen mohu říci, že od jisté doby nesnáším 
oslovení „paninko“J.

Z: Pouť je přesně ta akce, na kterou se dlouho připravuje-
me a těšíme a zároveň se nám hodně uleví, když je za námi. 
Téma stánkařů by mohlo být na samostatný rozhovor. Není 
stánkař jako stánkař. S některými věrnými se každý rok rádi 
vidíme, probereme, jak jde život. Ale některé bych nejraději 
vymazala z plánku náměstí. 

Na co ještě můžeme těšit do konce roku?
V, Z: V  září  to  bude  Svatováclavský  koncert  (28.9.)  

nazvaný Vzkříšené varhany 2. Tentokrát se budeme věno-
vat vzkříšeným varhanům ve farním kostele Všech Svatých. 
V říjnu pak druhý ročník festivalu kapel ROK LIFE (15.10.) 
a beseda s promítáním a atraktivním tématem „PŘÍBĚH TI-
TANIKU“, kterou jsme kvůli covidu museli dvakrát přesu-
nout (26.10.). Listopad zatím necháváme otevřený. Prosinec 
chystáme opět ve znamení tradičních akcí, snad nám to již 
nic nepřekazí. Tedy 2.12. oblíbená Velká mikulášská, 3.12 
adventní  jarmark  u  Sýpky  s  řemeslnými  stánky,  vánoční-
mi zvyky a písněmi. Komu se líbila úžasná mužská vokální 
skupina HLASOPLET(Svatováclavský koncert 2020), toho 
potěšíme, neboť s nimi prožijeme adventní koncert v před-
pokládaném termínu 18.12.

A jak to vidíte do budoucna, těší vás ještě pořád všechno 
tohle absolvovat? Co je pro vás hnacím motorem?

V: Budoucnost bude hodně záležet také na novém vedení 
města.    Když budeme mít oporu v nadřízených a zastupite-
lích, dá se leccos uskutečnit. 
Moje dlouholeté krédo je, že dobrá kultura musí vznikat 

v prostředí, kde  je pohoda, úcta, pracovitost  a  také  legra-
ce. To nám teď moc pěkně funguje. Máme úžasné kolegy – 
především Míru Saligra, Olinku Pleslovou, Hanku Barillo-
vou, Ondru Marka a další, kteří vždy přijdou pomoci, když 
potřebujeme. Ale  pokud  bych měla  chodit  do  práce  jako 
do fabriky, asi bych ten hnací motor někde ztratila.
A mohu  –  li  na  závěr  vyslovit  přání,  udělám  to,  neboť 

vím, že toto číslo budou zřejmě číst všichni kandidáti do ko-
munálních  voleb:  „Snažte  se  nám,  prosím,  zachovat  náš 
kulturák. Vím, že to bude drahé a problematické. Ale přála 
bych vám slyšet názory i velkých hvězd, které tam teď účin-
kovaly. Jednou zbourané nebo prodané už nelze vzít zpět. 
Byla by to velká škoda.“                          Děkuji za rozhovor

Olga Pleslová

TRAFIKA 
PETR KUNC
ROKYTNICE

NABÍZÍME:
q ŠKOLNÍ POTŘEBY:
     - sešity, obaly, tužky,   

pera, pastelky, penály, 
desky...

     - potřeby na výtvarnou 
výchovu – barvy, štětce, 
ubrusy, palety...

q OBALUJEME UČEB-
NICE – RŮZNÉ FOR-
MÁTY A VELIKOSTI

q KRMIVO 
pro domácí mazlíčky

30. Hubertova jízda 
           24.9.2022 

              8.30 - 10.00 hod. - prezentace na jízdárně 
      10.20 hod. -  odjezd do zámeckého parku 
      10.30 hod. -  slavnostní zahájení  
      11.00 hod. -  odjezd na výroční vyjížďku (cca 25 km)   

               - rychlejší a pomalejší lot 
   

Soutěž o nejkrásnější dvojici výroční Hubertovy jízdy. 
 

 
       Startovné 400,- Kč /rozety, welcome drink, 4 jídla na přestávkách, ceny, hudební večer/ 

 
    Od 19 hodin posezení s živou muzikou pro účastníky a jejich doprovod. 

 

Občerstvení pro všechny zajištěno po celý den! 
 

                                                                                     Srdečně Vás zve SK Wiyrhanea z.s. Rokytnice v O.h. 



Okénko do historie
rokytnické kopané

Po vrcholové sezóně 1994-1995 přišel s novým ročníkem 
neuvěřitelný šok a tím byl sestup do III. třídy. Dva následu-
jící ročníky byly bitvami o postup, ale ten vždy o pár bodů 
unikl  (nepostupové  třetí,  respektive  čtvrté  umístění).  Až 
ve třetí sezóně 1998-1999 vybojovalo 1.FC druhé postupo-
vé místo. Následující roky 1.FC uhájil OP II. třídy, v roce 
2002  zakončil  ročník  třetím  místem.  Výrazného  úspěchu 
dosáhli naši fotbalisté na domácím turnaji Rokytnic v červ-
nu 1998. Celý turnaj ovládli a Míra Rücker se stal nejlepším 
střelcem turnaje.

q Vítězné družstvo turnaje Rokytnic 1998 – zleva hor-
ní řada – Bartoš Karel, Levý Adam, Kánský Jan, Ža-
lud Milan, Holubář  Pavel, Novák  Jan ml., Křehký 
Roman, Pavlík Petr;  dolní  řada  zleva  – Žížala Mi-
roslav, Štěpánek Richard, Toncr Ivo, Štefek Michal 
(sedící), Bílek Jiří, Rücker Tomáš, Jirout Jan, Rücker 
Miroslav, Charvát Milan.

q Jaro 1999 – stojící zleva – Michalec Luboš, Ruman Jan, 
Saligr Miroslav, Křehký Roman, Rücker Tomáš, Štěpánek 
Roman, Kánský Jan, Mareš Petr, Žalud Milan; zleva dolní 
řada – Žížala Miroslav, Levý Adam, Friedrich Tomáš, Šte-
fek Michal, Ďoubek Michal, Jirout Jan, Pavlík Petr.

q Jaro  1997  –  stojící  zleva  –  Dostálek  Josef,  Novák 
Jan st. (trenér), Rolf Jan, Levý Tomáš, Štěpánek Ro-
man, Kánský Jan, Levý Adam, Zavadil Aleš, Novák 
Jan ml., Jirout Jan, Flekr Jaroslav, Jirout Ivo, Jirout 
Antonín;  zleva  dolní  řada  – Rücker Tomáš,  Žížala 
Miroslav, Štefek Michal, Toncr Ivo ml., Cína Josef, 
Schmid Radek, Komůrka Jakub.

Po  vynucené  odmlce  způsobené  onemocněním  Covid-19 
se mohli poslední červnový víkend v jedné z obcí opět setkat 
občané pěti Rokytnic České republiky. Hostitelem 47. ročníku 
byla Rokytnice nad Rokytnou na Třebíčsku, která se této akce 
chopila se vší zodpovědností.
Po příjezdu účastníků zahájila slavnostní víkend místní hu-

dební  skupina Balkán,  která  dokázala  roztancovat  celý  areál 
koupaliště, kde se událost odehrávala. Náladu přítomným ne-
zkazila ani hodinová bouře a mohutný déšť,  tančilo se a zpí-
valo až do  ranních hodin. Sobotní dopoledne  již ale přineslo 
i soutěže mezi reprezentanty jednotlivých obcí. Vše odstarto-
valy štafety mužů na hasičské dráze a turnaj ve stolním tenise 
v budově Sokolovny.
Fotbalový  turnaj,  který  se  vydali  zhlédnout  i  lidé  

z  širokého okolí,  zahájilo utkání mezi Rokytnicí v Orlic-
kých horách a Rokytnicí nad Vláří, z něhož vyšel vítězně 
druhý jmenovaný mančaft. Po slavnostním zahájení a pro-
slovů jednotlivých starostů se celé odpoledne neslo v sou-
těžním duchu,  ať  už na  fotbalovém hřišti,  hasičské dráze 
či v Sokolovně. 

Setkání Rokytnic

Fotbal v Rokytnici
Mimo sportovní program si mohli lidé užít i širokou nabídku 

občerstvení. Po celém areálu byl na čepu humpolecký Bernard, 
dobrovolní hasiči připravili speciality jako trhané maso či sýr 
v housce, kuřecí  řízečky  s hranolky,  fotbalisté  zase  sekanou, 

q Veselá  předzápasová  příprava  –  zleva  horní  řáda  – 
Štěpánek  Radim,  Žížala  Miroslav,  Stoklas  Jakub, 
Šveřepa Filip, Forche Stanislav, Cit Martin, Koniček 
Daniel, Levý Lukáš, Hloušek Radim, ?; zleva dolní 
řada – Dytrt Roman, ?, Ďoubek Michal, Koukol Pa-
vel, Kunc Petr, ?.



q Týmovka před druhým zápasem – zleva horní  řada 
– Šveřepa Filip, Stoklas Jakub, Kunc Petr, Helásek 
Pavel,  Štěpánek  Radim,  Žížala  Miroslav,  Hloušek 
Radim, Levý Lukáš,  trenér Walter  Jiří;  zleva  dolní 
řada – Forche Stanislav, Cit David, Richter David, 
Kaška Jan, Chudý Pavel, Hůlka Lukáš, Koukol Pa-
vel, brankáři Cit Martin a Koniček Daniel.

kuřecí stehýnka nebo bramboráky. Napříč areálem se tedy nes-
la skvělá nálada, která pokračovala i v průběhu sobotní noci, 
kdy k poslechu a tanci nejprve zahrála skupina HGB a posléze 
DJ Sauron. 
Vrcholem celé dlouho očekávané akce byla neděle. Na drá-

ze proběhly požární útoky žen a mužů, ve  stolním  tenise  se 
rozhodovalo,  kdo  získá  pohár  za  první místo,  a  rozhodnuto 
nebylo ani v turnaji fotbalovém. Šanci na prvenství měla Ro-
kytnice nad Vláří, Rokytnice u Přerova, a dokonce  i domácí 
tým, nicméně by musel v posledním utkání skolit dosud nepo-
raženou Vláru o minimálně čtyři branky. Pro mnoho lidí těžko 
představitelný scénář se ale stal skutečností a domácí celek si 
po dvaadvaceti letech mohl užít titul z turnaje Rokytnic. Re-
prezentanti hostitelské obce ovládli vůbec celý ročník, poháry 
za první místa si též odnesli místní hasiči i stolní tenisté.
Ale co je nejdůležitější – po dvou letech se navázalo na tra-

dici, která tu je s námi od roku 1972.
Výsledkový servis z fotbalu: Orlické vs. Vlára 0:8; Rokytná 

vs. Přerov 3:5; Vlára vs. Přerov 6:1; Rokytná vs. Orlické 6:0; 
Orlické vs. Přerov 0:10; Rokytná vs. Vlára 5:0! (tento zápas 
rozhodl o vítězi turnaje, tedy celkovým vítězstvím pro Rokyt-
nici nad Rokytnou)
1. Rokytnice nad Rokytnou 
2. Rokytnice nad Vláří
3. Rokytnice u Přerova
4. Rokytnice v Orlických horách

Nejlepší střelec: Radek Hamalčík (Vlára) – 9 branek
Nejlepší hráč: Kamil Chudoba (Přerov)
Nejlepší gólman: Lukáš Hobza (Rokytná)

Hasiči:
1. Rokytnice nad Rokytnou
2. Rokytnice nad Vláří
3. Rokytnice v Orlických horách
4. Rokytnice u Přerova

Hasičky:
1. Rokytnice nad Rokytnou
2. Rokytnice u Přerova

q Vyhlášení výsledků turnaje – putovní pohár přebírají 
vítězové turnaje z Bartošovic

Turnaj obcí
V sobotu 1. července 2022 se u nás na hřišti usku-

tečnil tradiční turnaj obcí. A kdo že to zavítal do Ro-
kytnice?  Kunvald,  Bartošovice  a  Říčky.  To  proto, 
abychom si  to v malé kopané  jako každý rok rozdali 
o putovní pohár. Naši kluci dali dohromady dva týmy, 
ale ke zdárnému úspěchu to nakonec nevedlo. Turnaj 
proběhl v poklidu a v celkové spokojenosti a pohodě. 
Až  v  závěrečném  zápa-
se, který de facto rozhodl 
o vítězi  turnaje,  to krapet 
zajiskřilo.  Hráči  z  Barto-
šovic důležité klání zvlád-
li, a nejen, že ovládli celý 
turnaj,  ale  zkompletovali 
tím  i  tzv.  zlatý  hattrick. 
Respektive  potřetí  za  se-
bou  si  odvážejí  putovní 
pohár.  Velké  díky  všem, 
kteří  turnaj  pomohli  zor-
ganizovat a uskutečnit.

Nejlepší střelec
Dominik Miljevič (Říčky)

Nejlepší hráč
Sadílek Vlasta (Říčky)

Nejlepší brankář
Potužník Ondřej

(Rokytnice – garda)

Nejlepší hráčka
Marie Vostová (Říčky)



Soustředění ve Vamberku
V  srpnu  proběhlo  týdenní  předsezónní  soustředění  na  fot-

balovém hřišti ve Vamberku za účasti našich hráčů a hráček. 
Z Rokytnice se vypravilo 17 členů v různých věkových katego-
riích, což je na naše poměry hojná účast. Chceme tím navázat 
na  spolupráci  našich místních oddílů  (Viking Union  a  1.FC) 
s TJ Baníkem Vamberk. Hlavním cílem bylo nejen prohloubení 
spolupráce na hřišti a mimo něj, ale i tmelení kolektivu. 
Každý den proběhl tréninkový program v několika blocích 

dopoledne  i  odpoledne doplněný organizovanými  a volnoča-
sovými aktivitami. Klobouk dolů před všemi, kteří se jakkoli 
podíleli  na  hladkém  průběhu  celého  soustředění. A  těch  lidí 
nebylo málo. 

Vrcholem soustředění byly přátelské zápasy ve všech kate-
gorií. Mladší žáci svůj zápas sehráli už ve středu proti velmi 
ambicióznímu FK Orlicko (Ústí nad Orlicí). V sobotu si to pří-
pravky  rozdaly  proti Rychnovu  nad Kněžnou.  Stejný  soupeř 
s námi v kategorii starších žáků zahájil krajskou soutěž.  Ostrý 
vstup do soutěže nám výsledkově nevyšel. Únava ze soustředě-
ní byla znát, z toho pramenila častá střídání i zranění. Úvodní 
porážka v poměru 2:8 dle mého neodpovídala kvalitám obou 
klubů. Pohlednými akcemi v zápase věřím, že ostatním týmům 
budeme  více  než  vyrovnaným  soupeřem.  Rychnovu  máme 
na jaře co vracet a já mám z toho dobrý pocit. 
Fotky  ze  soustředění  najdete  na  https://eu.zonerama.com/

Koukolpavel/
Pavel Koukol

q Rozbor  po  tréninku  (ze  soustředění  ve  Vamber-
ku). K hráčům a hráčkám promlouvá trenér Marcel  
Olšavský.

q První  zápas  starších  žáků  v  kraji  –  zleva  –  Bartoš 
Vojtěch, Čapek Daniel, Kaute Martin, Čapek Samu-
el, Klement Tomáš, Kaute Robin, Kopsová Micha-
ela, Kušta Václav, Hamerský Marek, Bartoš Matěj, 
Fišerová Karolína; na střídačce sedí zleva – Soběslav 
Marek (člen realizačního týmu), Khol Jakub, Daniš 
Samuel, Kovalski Jaroslav, Hamerská Denisa (scho-
vaná  za  kondiční  trenérkou Andreou),  Horský  To-
masz (nehrající divák), Franc Tomáš, Říha Petr (též 
divák) a trenér Olšavský Marcel.

První zápas
v nových dresech

První zápas v nových dresech, ale zároveń první zápas pod-
zimní soutěže odehráli rokytničtí fotbalisté v sobotu 20.8.2022 
na  domácím  hřišti.  Horní  řada  zleva  -  Lukáš Vodák,  Radim 
Hloušek, David Richter, Adam Vídeňský, Robert Makula, Pa-
vel Pelant a Lukáš Hůlka; dolní řada zleva - Vladimír Štěpá-
nek,  Jan Kaška,  Jakub Stoklas, Stanislav Forche, Petr Kubík 
a Jakub Malina.

Obecní turnaj v Říčkách
Tradiční  obecní  turnaj  v  malé  kopané  v  Říčkách  se  letos  

konal v polovině srpna. Zúčastnilo se osm týmů, které si za-
hrály každý s každým. Putovní pohár získal vítězný tým „Přes-
polní směs“. Místní tým „Říčky“ obsadil druhé místo (tak jako 
v minulých dvou letech). 
Na fotografii zleva: Jaroslav Kuchta (starosta obce), Michal 

Bárnet, Tomáš Grepl, Ondřej  Franc, Kamil  Pácha  (pořadatel 
turnaje), Tomáš Vejdělek, Marek Soběslav. V pokleku: Domi-
nik a Vlastimil Sadílkovi, Lukáš Hůlka a Dominik Miljevič. 

ZS



Nelze začít jinak než poděkováním 16 dvojicím, které se 
na 3. ročník míčového pětiboje přihlásily. Den D se uskuteč-
nil 5. července. Jako pořadatelé ceníme hladký průběh i to, 
že každý po svých přišel a také odešel. Zkrátka bez zranění. 
Přes hodinku nám z celého dne pršelo, tak jsme si dali oběd 
a hurá… šli do toho znovu. A do čeho teda? Míčový pěti-
boj se skládá ze střílení penalt, hodů na basketbalový koš, 
beach volejbalu, nohejbalu a ze dvou her tenisu. O třetí mís-
to se letos podělili Roman a Radim Štěpánkovi, Míra a Míra 
Rückerovi. Druhé obsadili Lukáš Levý a Ondra Potužník. 
Prvenství vybojovali Luboš Michalec a Petr Štěpánek. Jistý 

míčový pětiboj se tu konal už „kdysi“ (viz výstřižek, který 
je z  roku 1995!). Skoro se mi chce  říci  takové „déjá vu“.  
Nestárnoucím  medailistům  gratulujeme.  Závěrem  další 
a  nezbytné  poděkování  patří  našim  sponzorům,  bez  kte-
rých  by  to  nešlo  –  Adam 
Levý Elektro, Michal Štefek 
Outdoor sport, TC Rokytni-
ce  v  O.h.  a  další.  Tak  zase 
za rok.

Za pořadatele: Lukáš 
Levý a Radek Dočkalík

Míčový pětiboj

Poděkování rokytnickým hasičům
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